
Verslag algemene ledenvergadering (ALV) 27 maart 2024, Belangenvereniging Oranjebuurt
e.o.

Locatie: Kantine van Voetbalvereniging Bunnik ‘73

Opening:
Ciska verwelkomt het publiek, het bestuur doet een voorstelrondje: Merlyn van den Berg,
Wilma Troost en Mart Zijlstra.

Mededelingen:
geen

Verslag vorige vergadering:
De vergadering stelt het verslag van de ALV van 2023 vast. Het verslag is te vinden op de
website van de vereniging.

Jaarverslagen van de werkgroepen:
tussenstand van Dam terrein en fietsstraat
Over het van Dam-terrein: Merijn en Ciska zijn bij wethouder Onno James op bezoek
geweest om te praten over de situatie rond het bouwen van nieuwe loodsen op het van
Dam-terrein. Merijn en Ciska hebben bij het gesprek de onvrede en frustratie van de
bewoners van de wijk over het gebrek aan communicatie geuit. Afgesproken is dat wanneer
er communicatieproblemen met van Dam zich voordoen, de gemeente ingeschakeld kan
worden.
Er is inmiddels een brief aan de aanwonende bewoners bezorgd door van Dam, met
excuses voor de gebrekkige communicatie.
Tijdens het gesprek met de wethouder zijn ook andere kwesties die spelen in de Oranjebuurt
ter tafel gekomen, onder andere de doorfietsroute. De wethouder heeft het aangehoord.
De fietsroute zal aangelegd worden, het 4-wijkenoverleg ligt stil. Er is geen inspraak
geweest over het traject tussen de snelweg en het spoor, en hier liggen verschillende
gevaarlijke kruisingen.
Els Voorhorst, deelnemer aan de klankbordgroep, stelt dat we de zaak goed in de gaten
moeten houden. De voorgestelde 30 km zone is wettelijk nog niet mogelijk.
Tessa Bensdorp vertelt dat komende week bij de Barbaraschool de verkeersweek wordt
georganiseerd. Tijdens die week wordt aandacht gegeven aan de verkeersveiligheid.

Herinrichting en duurzaamheid:
Michiel Nieuwenhuis vertelt dat er weinig verandering is ten opzichte van vorig jaar. Er is wel
contact gemaakt met de nieuwe projectleider, en de staat van de riolering is besproken. De
gemeente gaat ervan uit dat de riolering nog wel een aantal jaar mee kan. Dan blijft de
vraag: wat gaat er gebeuren met de bovengrond, de herinrichting.
Voor de zomer zal er een voorstel naar de Raad gaan met een gewijzigd plan van aanpak.
De schets van een aantal jaar geleden is niet meer actueel.
Raadslid Cor Kool houdt de zaak in de gaten.
Verder meldt Michiel dat de werkgroep nieuwe leden kan gebruiken.

Groengroep



Cerian van Gestel vertelt over de groengroep (alle buurtbewoners zijn lid!) Het Ireneplein,
het Emmatuintje, en de pluktuin bij de ingang van de Irenezaal worden tijdens de
klusmiddagen onderhouden. Dit jaar is er per klusweekend, een extra activiteit
georganiseerd: als eerste zal Judith van de IVN iets komen vertellen over het bijenhotel.

AED
Leonard Baart de la Faille vertelt dat de AED’s het goed doen. Het is vastgelegd dat de
tweede maandag van januari de herhalingstraining van het gebruik van de AED’s
plaatsvindt.
Ciska suggereert dat Leonard op zoek gaat naar iemand die hij kan inwerken om zijn kennis
te delen.

Financiën:
Merlyn geeft uitleg bij de cijfers. Het jaar 2024 is gestart met 214 leden.
Over de resultatenrekening: we hebben meer uitgegeven aan bestuurskosten
(afscheidsetentje van de penningmeester Henk), buurtgolftoernooi, de groengroep en de
AED’s. Daar staat tegenover dat er ook meer inkomsten (subsidies) zijn binnengekomen.
Het streven is om meer leden te werven.

Kascommissie:
De kascommissie bestaat uit Jan Kroon, Bert Sweerts en Frank Wijnen. Jan is aanwezig en
vertelt dat hij wel een paar vragen had, maar dat Merlyn alles wist en kon uitleggen. Alles is
in orde bevonden. Er wordt overgegaan tot decharge.
De kascommissie 2024 zal bestaan uit Jan Kroon, Bert Sweerts en Karin Kerckhaert.

Begroting 2024
De begroting valt dit jaar hoger uit. Bestuurskosten zullen hoger zijn vanwege een
afscheidsetentje, AED kosten zijn hoger, en de kosten voor Groengroep zijn hoger, en dit
jaar is er een Buurtfeest.
Om de inkomsten wat te vergroten wordt voorgesteld om de jaarlijkse contributie te
verhogen naar 12,50.
Dit wordt in stemming gebracht. De vergadering is voor, dus de contributie wordt verhoogd.

Voorstellen nieuwe bestuursleden:
Merijn Sturkenboom, voorzitter, woont sinds 2016 in de Emmastraat
Bastiaan van der Valk, algemeent bestuurslid woont sinds anderhalf jaar in de Rijnzichtlaan
Joukje Bijlsma, algemeen bestuurslid woont al 10 jaar aan de Julianalaan.
Marije van Mastrigt, secretaris, woont sinds één jaar in de Emmastraat.

Er wordt per persoon gestemd, iedereen is akkoord. Nieuwe bestuursleden nemen plaats
achter de tafel.

Merlyn bedankt de oud-bestuursleden. Ciska bedankt de werkgroepen en andere.

Rondvraag:



Jan Kroon verbaast zich over (het gebrek aan) communicatie vanuit de gemeente. Moeten
we ons bemoeien met wat er op de Kromme Rijn gebeurt? De Kromme Rijn valt buiten de
Oranjebuurt. De communicatie in het algemeen kan wel geadresseerd worden.

Jan Kosterman vraagt aandacht voor de herinrichting. Hij vindt het belangrijk om een vinger
aan de pols te houden. Michiel reageert: de werkgroep Herinrichting legt zorgen van de
inwoners neer bij de gemeente.

John Louwerse vraagt aandacht voor de verkeersveiligheid van de Julianalaan. Het
vrachtverkeer is toegenomen. Leonard weet dat de navigatiesystemen zo ingesteld kunnen
worden dat zwaar verkeer niet meer door de Julianalaan geleid wordt. Hoe dat werkt weet hij
niet. Ciska vertelt dat het 4-Wijkenoverleg de gemeente heeft geattendeerd op de situatie
van de Julianalaan. Tot nu toe wordt het genegeerd. Het nieuwe bestuur zal hier aandacht
aan geven.

Merijn sluit de vergadering.


